
中國醫藥大學學位論文完稿學術倫理暨原創性比對聲明書 
CMU Final Thesis Academic Ethics and Originality Comparison Statement 

 

一、 本人業經自我檢核，確認無違反學術倫理情事，論文倘有造假、變造、抄

襲、由他人代寫或其他舞弊情事，衍生相關法律責任，概由本人負責，絕

無異議。 

【I declare that there is no plagiarism and violation of academic ethics in my 

thesis. I agree to take legal liability if there is any violation of academic ethics 

in the thesis. 】 

二、 本人之學位論文已確實經論文原創性比對系統檢核，論文原創性比對相似

度為___________%（請依報告書結果如實填寫）。若比對結果 ≥ 30%，請

說明：_________________________________________________________ 

【 I hereby confirm that my thesis is already examined by Originality 

Comparison System, and the similarity index of the thesis to the result is 

_________%.（according to the report of system） If the percentage is ≥30%, 

please explain:_________________________________________________ 】 

 

聲明人 Student：               （簽名 signature）  

學號 Student ID：___________________________ 

指導教授 Advisor：               （簽名 signature）  

日期 Date：____________________ 

 
【註】自 111 學年度起，研究生於離校前須完成最終完稿論文比對，並上傳系統審核後，方可畢業。路徑：學

生資訊系統\各項申請\研究生學位論文最終完稿版比對結果申請。（Graduate students should finish the final 
originality comparison, upload the files, and be reviewed before leaving school from 2022 academic year. Student 
Information System\ Application\ Application for the final originality comparison of thesis） 


